
 

 

家長通告 2024-2025/429 

暑期寵物護理證書課程 

敬啟者： 

  

  寵物護理行業在社會上的需求不斷增加，亦是不少青年人有志投身的行列。本校生涯規

劃組擬與一本地寵物護理公司舉辦「暑期寵物護理證書課程」。此活動可讓貴子弟拓寬視野，

增強自信心，亦是難能可貴的學習機會，對日後尋找相關的工作有極大幫助，活動詳情如下： 

 

課程目標 1. 提供學生帶同寵物進行探訪活動的機會，實踐規劃、時間管理和社交技能。 

2. 教授寵物照顧知識，增強學生的自信心。 

3. 與專家合作，制定適合學生的學習模式。 

4. 提供實習機會，讓學生在畢業前掌握相關工作知識和技能。 

課程內容 寵物的基本身體狀況、寵物的行為、基本護理技巧、責任與愛護、執行功能與責

任感、情感智慧與同理心以及人際互動與職業素養 

上課日期 共 7 節課，共 17 小時，當中包括： 

A.         線上家長講座 1 節(1 小時) 

7 月 3 日（星期四）晚上 7 時至 8 時 

B.         寵物照顧知識 2 節(每節 3 小時) 

         7 月 8 日（星期二） 及 7 月 11 日（星期五）下午 2 時至 5 時 

C.         價值觀與人際技能訓練 2 節 (每節 3 小時) 

          7 月 7 日（星期一）及 7 月 10 日（星期四）下午 2 時至 5 時 

D.         探訪活動 1 節( 3 小時) 

8 月 18 日(星期一)下午 2 - 5 時 (待定) 

E.          成果分享會 1 節(1 小時)  待定 

上課地點 本校/寵物中心 

費用 $1,500（當中$500 為按金，完成出席所有活動後可憑證書退還按金） 

（原價$2,500，差額由校方津貼資助） 

名額 20 人（名額有限，先報先得） 

 

  如成功報名，將會獲得取錄通知，內含具體的上課安排和線上家長講座連結。如報名不

成功，將會安排退還款項。如有查詢，請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。 

  

  此致 

貴家長 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二五年六月十九日 
 



 

 

Parent Notice 2024-2025/429 

Summer Pet Care Certification Course 

Dear Parents, 

The demand for pet care professionals is continually increasing, attracting many young people to 

pursue careers in this field. Our school's Career Planning Team intends to collaborate with a local pet 

care company to offer a "Summer Pet Care Certification Course." This program will provide your 

child with valuable learning opportunities, broaden their horizons, and enhance their confidence, 

which will be beneficial for future job searches. Details of the course are as follows: 

Course Objectives: 

1. Provide students with the opportunity to engage in visiting activities with pets, practicing 

planning, time management, and social skills. 

2. Teach pet care knowledge to boost students' confidence. 

3. Collaborate with experts to create a suitable learning model for students. 

4. Offer internship opportunities for students to acquire relevant job knowledge and skills before 

graduation. 

Course Content: 

 Basic pet health 

 Pet behavior 

 Basic care techniques 

 Responsibilities and care 

 Executive functions and sense of responsibility 

 Emotional intelligence and empathy 

 Interpersonal interaction and professional qualities 

Class Schedule: 

A total of 7 sessions, totaling 17 hours, including: 

A. Online Parent Seminar (1 session, 1 

hour) 

July 3 (Thursday) from 7 PM to 8 PM 

B. Pet Care Knowledge (2 sessions, 3 hours 

each) 

July 8 (Tuesday) and July 11 (Friday) from 2 PM to 5 

PM 

C. Values and Interpersonal Skills Training 

(2 sessions, 3 hours each) 

July 7 (Monday) and July 10 (Thursday) from 2 PM 

to 5 PM 

D. Visiting Activity (1 session, 3 hours) August 18 (Monday) from 2 PM to 5 PM (To be 

confirmed) 

E. Results Sharing Session (1 session, 1 

hour) 

To be confirmed 

Location: Our school / Pet Center 

Cost: HKD 1,500 (includes a HKD 500 deposit, refundable upon completion of all activities and 

receiving the certificate) 

Original price: HKD 2,500, with the difference subsidized by the school. 



 

 

 

Quota: 20 participants (limited spots available, first come, first served) 

If successfully enrolled, you will receive a notification with specific class arrangements and the link 

for the online parent seminar. If enrollment is unsuccessful, a refund will be arranged.For any 
inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555. 

 

Yours faithfully, 
 
 
 

 

Chan Yuet Ping  

Principal 


